
* İki varlığı herhangi bir açıdan birbiriyle kıyaslarken bu yapıyı kullanırız.
*Cümle kurarken,kıyaslama yaptığımız 2 varlık arasına mutlaka "than" kelimesini koyarız.

Veli is taller than Musa.   (Veli, Musa'dan daha uzundur.)
Winter is colder than autumn.  (Kış, sonbahardan daha soğuktur.)

İstanbul is more crowded than Konya.  (İstanbul, Konya'dan daha kalabalıktır.)
Tolga is more handsome than Tekin.  (Tolga, Tekin'den daha yakışıklıdır.)

good (iyi)               gooder                  better (daha iyi)
bad (kötü)             bader                     worse (daha kötü)
far (uzak)               farer                       further (daha uzak)
little (az)                more little              less (daha az)

City life is gooder better than village life. (Şehir hayatı, köy hayatından daha iyidir.)

Coffee is bader  worse than tea. (Kahve, çaydan daha kötüdür.)

Tek heceli sıfatlara Çok heceli sıfatlara

"daha" anlamı katmak için "daha" anlamı katmak için

sıfatın sonuna "er" takısı eklenir sıfatın önüne "more" eki getirilir

taller (daha uzun) more crowded (daha kalabalık)
shorter (daha kısa) more beautiful (daha güzel)

higher (daha yüksek) more handsome (daha yakışıklı)
colder (daha soğuk) more expensive (daha pahalı)
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COMPARATIVES SUMMARY 
(KIYASLAMA CÜMLELERİ ÖZETİ)

COMPARATIVES (KIYASLAMA CÜMLELERİ)

Kıyaslama yapacağımız sıfat, ağızdan tek hamlede çıkan tek heceli bir sıfat ise sıfatın sonuna "er" 
ekini koyarız. Amacımız sıfata "daha" anlamını katmaktır.

Kıyaslama yapacağımız sıfat, ağızdan birden fazla hamlede çıkan çok heceli bir sıfat ise sıfatın önüne  
"more" ekini koyarız. Amacımız yine sıfata "daha" anlamı katmaktır.

Bazı sıfatlar kıyaslama yapılırken yukarıdaki 2 kurala da uymazlar. "daha" anlamı alabilmek için 
tamamen değişime uğrarlar.



am
is              fiil + ing
are

am
is   +   fiil   +   ing
are

I
he/she/it  fiil   +   ing  ?
you/we/they

Is it sleeping under the tree? (O, ağacın altında uyuyor mu?)

They are riding a bike right now. ( Onlar, şimdi bisiklet sürüyor.)

Ayşe is playing hopscotch. (Ayşe sek sek oynuyor.)

I am not doing homework. (Ben, ödev yapmıyorum.)

                          I
                   He/She/It

                   You/We/They

                         am
                      is
                   are

Are they cleaning the barn? (Onlar barınağı temizliyorlar mı?)

Are you listening to music? (Sen müzik dinliyor musun?)
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We are not going to the bank. (Biz, bankaya gitmiyoruz.)

am/is/are kelimeleri cümlenin en başına alınırsa soru cümlesi olur.

Are you watering the flowers? (Sen, çiçekleri suluyor musun?)

ŞİMDİKİ ZAMANA AİT SORU CÜMLELERİ

am/is/are kelimelerinden sonra NOT (olumsuzluk eki) kullanılır.

The cat is not sleeping now. (Kedi, şu anda uyumuyor.)

I am reading a book now. ( Ben, şimdi kitap okuyorum.)

Konuşma anında gerçekleşen eylemlerden yada durumlardan bahsederken kullanılan zamana "şimdiki 
zaman" denir.

ŞİMDİKİ ZAMANA AİT OLUMLU CÜMLELER

I
                   He/She/It

                   You/We/They

Now: Şimdi / Right now: Şimdi / At the moment: Şuanda şimdi
Şimdiki zamanı gösteren yukarıdaki zaman zarfları, cümlelerin en sonunda isteğe göre kullanılabilirler.

She is watching tv at the moment. ( O kız,şuanda tv izliyor.)

Is he feeding the animals? (O erkek, hayvanları besliyor mu?)

Is she studying lesson ? (O kız, ders çalışıyor mu?)

PRESENT CONTINUOUS TENSE ( ŞİMDİKİ ZAMAN )

Hakan is not swimming at the moment. (Hakan, şimdi yüzmüyor.)

ŞİMDİKİ ZAMANA AİT OLUMSUZ CÜMLELER


